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Interpelacje i zapytania 

z obrad XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się dnia 26 sierpnia 2015 roku 

 

(…) 

Ad. 3 

Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady 
 
 Poprosiła o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
 
Janusz Mieczkowski – radny 

 

1. W imieniu mieszkańca ul. Sikorskiego, mieszkającego w pobliżu skrzyżowania 

z ul. W. Polskiego, który stwierdził, że ul. Sikorskiego bardzo szybko poruszają 

się samochody dostawcze i ciężarowe o dużej masie w kierunku z Zambrowa 

na Nowogród, nie ma tam ograniczeń. Hamują przed światłami z ul. W. 

Polskiego, a drgania te przenoszą się na budynki, w związku z czym drgają 

ściany. Prosi więc, aby ograniczyć  prędkość, ewentualnie wyprowadzić ruch 

poza ul. Sikorskiego. 

2. Zwrócił uwagę, że na ul. Sikorskiego, idąc od ul. W. Polskiego w kierunku 

targowiska, są bardzo wysokie krawężniki chodników, co uniemożliwia 

wjechanie na chodnik wózkiem dziecięcym. Prośba o zniwelowanie tego, aby 

można było spokojnie poruszać się z wózkiem i z dzieckiem. 

 

Ireneusz Cieślik - radny 

 
 Przypomniał, że w ubiegłej kadencji Rada przekazała budynek  Krajowemu 
Towarzystwu Autyzmu za symboliczną złotówkę. Prosi o poinformowanie, czy 
Towarzystwo to przejęło już budynek przy ul. Wesołej i czy zajęło się jego adaptacją.  
  
Andrzej Wojtkowski – radny 

 

1. W imieniu RO Nr 11 na piśmie złożył interpelację dotyczącą  miejsc 

parkingowych dla osób niepełnosprawnych.  Zwrócił uwagę, że po zmianie 

przepisów, zmienił się krąg osób uprawnionych do otrzymania karty 

parkingowej, wiele miejsc parkingowych w całym mieście stoi pustych.  Uważa 

a wskazane, aby wspólnie  pracownicy Urzędu z przedstawicielami spółdzielni 

mieszkaniowej dokonali takiego przeglądu i inwentaryzacji zapotrzebowania na  

takie koperty. 

2. Prosi o odpowiedź, czy jest prawdą, że noclegownia łomżyńska zostanie 

wydzielona ze struktur MOPS. Czym jest to spowodowane. 



2 
 

3. Odniósł się do ulg na przejazdy komunikacja miejska dla osób starszych po 70 

- tece i studentów nie zamieszkałych w Łomży. Czy jest możliwe, aby te osoby 

korzystały z przejazdów ulgowych.  

4. Co dzieje się z przejęciem budynku po szpitalu zakaźnym, jaka jest szansa, aby 

przejąć to w najbliższym czasie. 

5. Co z inwestycją w ramach PPP i pawilonami uwłaszczonych kupców. 

Przypomniał, że w poprzedniej kadencji radnym przedstawiono projekt 

modernizacji, a w chwili obecnej nic na dworcu nie dzieje się, a z tego co wie, 

to jakieś firmy wycofały się. Prosi więc o poinformowanie jak przedstawia się 

sytuacja i co może się wydarzyć.  

6. Poddał pod rozwagę, czy nie należy zakupić na potrzeby MOSiR pojazdu, który 

umożliwiałby dowiezienie osób korzystających z kajaków. Jego zdaniem 

poprawiłoby to dochody MOSiR. 

 

Bogumiła Olbryś - Wiceprzewodnicząca Rady 

 

1. Zwróciła uwagę, że w miesiącu wrześniu można aplikować o środki unijne z 

Programu Polska Wschodnia 2014 – 2020 i o te środki należy zabiegać, bo 

do pozyskania jest 2 mld zł. I o te środki może aplikować Łomżyński Park 

Przemysłowy. Apeluje, aby tej możliwości nie przegapić.  

2. Zwróciła następnie uwagę na możliwości aplikowania w grudniu o środki dla 

muzeów. Warto więc by było, aby Dyrektor Muzeum  zorientował się i podjął 

wysiłek pozyskania tych środków.   

3. Mieszkańcy  miasta proszą o informację, kiedy  rozpocznie się proces 

scalenia terenów w obrębie SP nr 5.  

4. Zwróciła się do Komendanta Straży Miejskiej o zwrócenie uwagi i częstsze 

patrole, ponieważ w rejonie SP nr 5 i Miejskiego Ośrodka Rozwoju i Edukacji  

zdarzają się sytuację z nastolatkami. 

 
Wiesław Grzymała – radny 
 

 Na piśmie złożył interpelacje dotyczące: 

1. W nawiązaniu do faktu, iż Prezydent podjął decyzje o dokonaniu 

jednostronnego odbioru sieci internetowej w ramach  projektu „Stop 

wykluczeniu cyfrowemu w mieście Łomża” i administrowaniu nią we własnym 

zakresie oraz nawiązaniu do treści artykułu portalu 4lomza.pl „Klapa warta 

miliony” prosi o odpowiedź na zawarte w piśmie pytania.  

2. W nawiązaniu do wiadomości, iż w Łomży nie będzie Orkiestry Dętej oraz 

nawiązaniu do stanowiska dyrygenta Pana Waldemara Borusiewicza „brakiem 

zainteresowania władz miasta dalszą działalnością orkiestry dętej motywuje 

decyzję o jej zawieszeniu i swoim definitywnym wycofaniu się” prosi o 

odpowiedź na zawarte na piśmie zapytania. 

3. W nawiązaniu do rozpoczętych działań zmierzających do oszczędzania w 

Urzędzie Miejskim, prosi o odpowiedź na zawarte na piśmie pytania. 
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4. W nawiązaniu do wypowiedzi Prezydenta z dnia 20.10.2014 r., że „Łomża musi 

wygospodarować w budżecie miasta określona kwotę na politykę prorodzinną” 

oraz w kontekście uchwalonej na ostatnim posiedzeniu Senatu nowelizacji 

ustawy o świadczeniach rodzinnych, dzięki której dodano przepis art. 22b ust. 

1, prosi o odpowiedź na zadane na piśmie pytania. 

5. W nawiązaniu do licznych pytań młodych mieszkańców Łomży na forach 

internetowych prosi o odpowiedź, czy w roku bieżącym odbędzie się impreza 

nocnych, legalnych ulicznych wyścigów samochodów? Kto będzie 

organizatorem, miasto, czy podmiot zewnętrzny. 

6. W nawiązaniu do ar. Gazety Współczesnej pt. „ul. Reymonta. Mieszkańcy: Ulica 

po remoncie ma wiele wad” prosi o udzielenie odpowiedzi na zawarte na piśmie 

pytania. 

7. W związku z nowelizacja ustawy o bezpieczeństwie żywności i żywienia, gdzie 

z początkiem roku szkolnego zakazuje się sprzedaży i reklamowania 

„śmieciowego jedzenia” w przedszkolach i szkołach, prosi o podjęcie audytu w 

szkołach miejskich, celem usunięcia ewentualnych reklam  „śmieciowego 

jedzenia”.  

8. W związku z faktem, iż żadna spółka miejska nie przewiduje sponsorowania 

ŁKS Łomża w roku 2015 prosi o odpowiedź, czy w roku 2016 spółki miejskie 

będą sponsorowały stowarzyszenia sportowe w ramach środków budżetowych 

przeznaczonych na promocje i marketing.  

9. W związku z faktem, iż PPŁ Sp. z o.o. nie składał wniosku o dokapitalizowanie, 

prosi o odpowiedź od kiedy trwają prace nad koncepcją opracowania II etapu 

budowy PPŁ, jakie zostały wypracowane koncepcje, strategie rozwoju i z jakich 

środków Miasto, czy też Spółka zamierza realizować II etap.  

10. Podziękował za  rzetelna odpowiedź na interpelację dot. „konfliktu sprzątaczek” 

w MOSiR, uważa równocześnie, że należy   skorzystać w tej sprawie z pomocy 

mediatora. Następnie poprosił o odpowiedź na zadane na piśmie zapytania. 

 

Witold Chludziński – radny 

 

1. Złożył na piśmie interpelacje, aby na uroczystościach, których 

organizatorem jest miasto hymn narodowy był śpiewany  w całości, przez 

młodzież chórów szkół łomżyńskich. Jako przykład podał ostatnie 

uroczystości patriotyczne.  Dodał, że jeżeli chodzi o służby porządkowe, to 

jest niedopuszczalne, aby podczas takich uroczystości był spożywany 

alkohol. Młodzież sama pilnowała porządku.   

2. Zwrócił się z prośbą o odpowiedź pisemną na wszystkie pisma załączone do 

tej interpelacji, które skierowała do niego Administracja RO nr 3. 

3. Zwrócił uwagę, że za prowadzenie obrad sesji odpowiada Przewodnicząca, 

w związku z powyższym  składa do rozpatrzenia przez Przewodniczącą 

wniosek, aby sesje Rady odbywały się w godzinach popołudniowych tj. o 

godz. 14.00. Jego zdaniem zwoływanie sesji w godzinach porannych 
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dezorganizuje pracę radnych. Sesje Rady, wzorem innych samorządów 

powinny odbywać się w godzinach popołudniowych.     

 
Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady 
 
 Odnosząc się do wniosku radnego poinformowała, że dyskusja na ten temat 

odbędzie się w sprawach różnych. Prosi więc radnych o przeanalizowanie tej 

propozycji. Zwróciła uwagę, że są samorządy, gdzie sesje odbywają się w soboty, jako 

przykład podała Grajewo.  

  

Tadeusz Zaremba – radny 

1. Zabierając głos zwrócił uwagę, że podczas dyskusji nad materiałami, które radni 

analizowali na Komisji Finansów, dotyczących źródeł finansowania budżetów 

jednostek oświaty,   przy jednej z wypowiedzi  oświaty użył określenia, że dyrektorzy 

jednostek miejskich korzystają z tego bardzo szczodrze, za co chce przeprosić, 

ponieważ  z dokładnej analizy materiałów wynika, że są jednostki, które bardzo 

oszczędnie dysponują środkami i wystarcza im tak naprawdę środków z subwencji, 

a są jednostki, do których ze środków własnych miasta należy dopłacać  duże kwoty. 

Dodał, że Komisja Finansów przyjęła wniosek  skierowany do Prezydenta o podjęciu 

próby parametryzacji. W związku z tym ponownie prosi o informację okresową na 

temat dostępów prac z przymierzeniem się, z jakimś dającym się przewidzieć, 

przynajmniej w tej kadencji,  horyzontem czasowym, określania strukturalnych 

wydatków i dopiero wówczas szukania, komu, gdzie brakuje, gdzie należy dołożyć. 

Podkreślił, że nie ma powodu, aby dyrektorzy, którzy są oszczędni, mogą tymi 

środkami dysponować w sposób taki, że   miasto korzysta tylko z dotacji. Prosi więc 

o podanie  harmonogramu, bądź okresowe informowanie, kiedy radni mogą 

spodziewać się takich działań harmonizujących budżet w tej sferze. 

2. Odnosząc się do zmiany struktury organizacyjnej Urzędu poprosił  o przedstawienie 

następujących informacji:   

- Liczba etatów / osób zatrudnionych w Urzędzie Miejskim oraz miesięczny koszt 

wynagrodzeń (wynagrodzenia oraz ZUS pracodawcy) na koniec grudnia 2014 i 

koniec grudnia 2015 r. 

- Wykaz jednostek wchodzących w skład nowej struktury organizacyjnej UM wraz z 

przypisaną do nich liczbą etatów i miesięcznym kosztem wynagrodzeń 

(wynagrodzenia + ZUS)  

 
  
Elżbieta Rabczyńska – radna 

 

 Na piśmie złożyła interpelację dotycząca sporządzenia  w 2015 r. dokumentacji 

i wybudowanie w 2016 r. szaletu miejskiego  na parkingu przy Placu Niepodległości.   
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Dariusz Domasiewicz - radny   

 

 Zwrócił uwagę, że jego zapytanie będzie dotyczyło Programu Budowy Ulic. 

Dodał, że temat ten został zdjęty z porządku dzisiejszej sesji, jednak w ostatnich 

dniach otrzymał bardzo dużo telefonów od mieszkańców Łomżycy i zobowiązał się, że 

na sesji o to zapyta, a Prezydenta i Naczelnika prosi aby do tego się odnieśli. Wyjaśnił, 

że chodzi mu o ul. Piaski, mieszkańców zaniepokoiło bowiem przesunięcie realizacji 

tej ulicy na rok 2018. Prosi więc ,a by Prezydent publicznie odpowiedział, dlaczego tak 

się stało, czym to jest spowodowane. Podkreślił, że mieszkańcy oglądają transmisję, 

prosi więc o odpowiedź. 

 

Adam Zwierzyński - radny   

 

 Na piśmie złożył interpelacje dotyczące: 

 

1. W imieniu części mieszkańców Starego Rynku prosi o przeniesienie części 

głośnych imprez odbywających się na Starym Rynku na muszle koncertową. 

2. W imieniu mieszkańców spacerujących do Lasu Jednaczewskiego prosi o 

umieszczenie  na ul. Łąkowej koszy na śmieci oraz na psie odchody.  

3. W imieniu mieszkańców odwiedzających park miejski im. Jakuba Wagi prosi o 

zwiększenie bezpieczeństwa  tych mieszkańców poprzez zainstalowanie tam 

monitoringu. 

4. Zwrócił uwagę, że za  sklepem Biedronka, przy ul. Kardynała Wyszyńskiego 

znajduje się plac zieleni, który proponuje wykorzystać jako miejsce edukacyjno 

– rekreacyjne. Miejsce to byłoby zakończeniem szlaku pod nazwą „Poznaj 

Łomżę”.   

 

Bogumiła Olbryś - Wiceprzewodnicząca Rady 

 

 Uzupełniając swoją wcześniejszą wypowiedź poparła interpelację radnego 

Domasiewicza, podkreślając, że również otrzymała bardzo dużo telefonów w tej 

sprawie, podobnie jak inni radni. Dodała, że dobrze się stało, iż z dzisiejszej sesji został 

zdjęty ten punkt.   

 

Maciej Borysewicz – radny 

 

1. Odnosząc się do Programu „Stop wykluczeniu cyfrowemu” popierając 

interpelację radnego Grzymały poprosił, aby Prezydent przygotował taką 

szczegółową informację dotyczącą działań, jakie były podejmowane w tym 

zakresie osób odpowiedzialnych. Ponadto prosi o przedstawienie stosownego 

kalendarium, o którym w wywiadzie mówił Prezydent Garlicki, łącznie z 

szacowaniem wysokości kary oraz sposobu jej naliczenia, z jakich środków 

będzie to finansowane. Dodał, że ma nadzieję, że do tego nie dojdzie. 
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Odnosząc się do firmy Pana Ernesta Żebrowskiego, prosi o podanie czym ta 

firma zajmuje się. Wie bowiem, iż miasto z tą firmą podpisało umowę na 

administrowanie sieci,  problem natomiast polega na tym, iż umowa obowiązuje 

od kilku miesięcy, a sieć jeszcze nie została odebrana. Za co ta firma pobierała 

więc pieniądze. 

2. Odnosząc się do zadania „Budowa  systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi dla miasta Łomża i okolicznych gmin”   zwrócił uwagę, że z 

przedłożonej informacji wynika, iż na dzień 1 stycznia b.r. nic w planie nie 

zostało wykonane. Z informacji wynika, że na dzień 30 czerwca uzyskano co 

prawda decyzje środowiskową i jest wykonywana dokumentacja techniczna. 

Termin ukończenia 30 lipca, czy została w tym terminie wykonana. Przytoczył  

wyjaśnienia zawarte w informacji Prezydenta na temat realizacji inwestycji za I 

półrocze, prosząc o wyjaśnienie, czy w oparciu o podane informacje ma 

rozumieć, że  miasto będzie zmuszone do końca roku wybudować 

kompostownie, nie otrzyma pieniędzy z zewnątrz, w związku z powyższym 

będzie zmuszone wydać z własnych środków 10 mln zł. Prosi również o 

wyjaśnienia dotyczące lipcowych terminów, które się skończyły. 

3. Odnosząc się do SSSE zwrócił uwagę, że czyta na stronie SSSE i w prasie 

wojewódzkiej o inwestycjach, które będą realizowane w Strefie w Suwałkach. 

Zauważył, że Prezes SSSE został powołany przez Prezydenta do Forum 

Doradców, skupiającego przedsiębiorców,  chciałby więc wiedzieć, jakie są 

podejmowane działania w Łomżyńskiej Podstrefie SSSE, mija bowiem już 3 rok 

funkcjonowania, chciałby więc wiedzieć, jakie są podejmowane działania w celu 

ściągnięcia inwestorów, jakie decyzje podejmuje Dyrektor, Prezes SSSE oprócz 

ściągania inwestorów do Suwałk. Prosi również o odpowiedź, jakie są dalsze 

zamierzenia Prezydentów co do funkcjonowania Strefy.  

4. Odnośnie nieruchomości po szpitalu zakaźnym i otwarcie ośrodka opiekuńczo 

– leczniczego zwrócił uwagę, że Gmina Piątnica uczestniczyła w rządowym 

programie Senior – Wigor i otrzymała dofinansowanie na budowę placówki  

opieki dla osób starszych, która powstanie w Gminie Piątnica. Prosi o  

poinformowanie, czy miasto zamierzało aplikować do tego programu Senior – 

Wigor,  czy sprawa szpitala zakaźnego jest jeszcze realna, czy miasto będzie 

przejmowało ten budynek i taki ośrodek tworzyć. 

5. Odnosząc się do kwestii zmiany w regulaminie organizacyjnym w MOSiR, gdzie 

zostali zwolnienie kierownicy, stwierdził, że jego pytanie nie dotyczy tego, czy 

jest to słuszne, czy nie, ale czy będzie to realne, czy tych trzech kierowników, 

to osoby, które zostaną zwolnione z pracy i w ten sposób będą oszczędności, 

czy też likwiduje się tylko nazwę stanowiska, poprzez wykreślenia go z 

regulaminu, a osoby te nadal będą pracowały, oszczędności będą więc 

znikome, bądź nie będzie ich w ogóle.  

6. Odnosząc się do kwestii informatyka, o której mówił radny Grzymała,  zwrócił 

uwagę, że wszędzie w mediach pojawiła się informacja, iż Dyrektor MOSiR 

zaczął od redukcji stanowiska informatyka, a wystarczy doczytać się na stronie 

BIP MOSiR, że nie jest to do końca prawda, ponieważ miesiąc temu został 
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rozstrzygnięty konkurs na stanowisko informatyka, nawet jest osoba, która 

wygrała, również uzasadnienie wyboru, a pod uzasadnieniem jest zapisek, że 

kandydat odmówił przyjęcia zaproponowanego stanowiska. Zauważył więc, że  

czym innym jest odmowa przyjęcia stanowiska, a czym innym likwidacja.  

7. Odnosząc się do kwestii orkiestry dętej i mażoretek zwrócił uwagę, że wszędzie 

Pan Borusewicz podkreślał, że próbował spotkać się z Panią Prezydent przez 

pół roku i Pani Prezydent nie chciała się z nim spotkać. Prosi o odpowiedź, czy 

jest to prawdą.  

8. Odnosząc się do zmian organizacyjnych w Ratuszu prosi o odpowiedź, ile 

wypowiedzeń zmieniających otrzymali pracownicy ratusza, nie będący 

naczelnikami. Dodał, że czytając informację na stronie związków zawodowych 

pracowników urzędu, w którym zrzeszonych jest 96 osób, można wyczytać, że 

chcieli spotkać się z Prezydentem 3 lipca i wyrażono chęć współpracy 

dotyczącej nowej   struktury Urzędu, jednakże sprawy te nie zostały poruszone 

z powodu krótkiego i  niespodziewanego zakończenia spotkania przez 

Prezydenta. Prosi o odpowiedź, co takiego się stało, iż Prezydent nagle i 

niespodziewanie zakończył spotkanie ze związkami.  

9. Odnosząc się do konkursu na naczelnika wydziału komunikacji medialnej i 

promocji zwrócił uwagę, że pierwszy konkurs został ogłoszony 16 lipca  i w 

wymaganiach niezbędnych i obligatoryjnych podlegających ocenie w ramach 

wstępnej kwalifikacji pojawiły się zapisy „nieposzlakowana opinia oraz wysoka 

kultura osobista”. Prosi o wyjaśnienie, na jakiej podstawie jest to oceniane, jakie 

są kryteria. Zwrócił uwagę, że z informacji podanych wynika, iż komisja nie 

wybrała żadnej osoby na powyższe stanowisko, gdyż nie spełniają one 

pokładanych w nich oczekiwań. Jakie były to oczekiwania, których nie spełniły. 

Zwrócił następnie uwagę, że w dniu 20 sierpnia ogłoszony został kolejny 

konkurs z tymi samymi kryteriami. Czym Urząd kieruje się w tej sprawie. 

10. Zwrócił uwagę, że 1 września rozpoczyna się nowy rok szkolny, powraca więc 

do sprawy SP nr 4 i prosi o informacje, jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa 

w tej szkole, czy konflikt został zażegnany. 

11.  Zwrócił uwagę, że w Tygodniku Narew z dnia wczorajszego jest reklama szkoły 

prywatnej, liceum, której zajęcia odbywają się w budynku SP nr 5. Rozumie to, 

chce się jednak dowiedzieć, czy jest to nowa polityka miasta, ponieważ z tego 

co pamięta z ubiegłej kadencji padały uwagi, że miasto wynajmuje miejskie  

budynki TWP na przedszkole, że prywatne uczelnie niekoniecznie rzetelnie 

pobierają dotacje, a tu jest przykład, gdzie w budynku SP nr 5 prywatna szkoła 

będzie prowadziła działalność konkurencyjną w stosunku do jednostek 

miejskich. Czy jest to właściwe. 

 

Alicja Konopka  – Wiceprzewodnicząca Rady 

 

 Odnosząc się do wypowiedzi radnego Dariusza Domasiewicza, zwróciła uwagę, 

że dzięki tej wypowiedzi radni zorientowali się, że sesja  i wypowiedzi na niej są po to, 

by słyszeli to mieszkańcy. Dodała, że jeżeli już tak jest, to należy mieszkańcom jasno 
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powiedzieć, że Rada nie podjęła jeszcze uchwały w sprawie Programu Budowy Ulic. 

Temat ten został zdjęty z porządku dzisiejszej sesji i z pewnością bez decyzji Rady 

taka uchwała nie zostanie podjęta. Na chwile obecną obowiązuje uchwała 

wcześniejsza.  

 

Elżbieta Rabczyńska – radna 

 

 Uzupełniając wcześniejszą wypowiedź wyjaśniła, że w momencie, gdy 

wypowiadali się radny Domasiewicz i radna Olbryś otrzymała informację telefoniczną, 

że mieszkańcy Łomży bardzo uważnie słuchają, co radni mówią i została zobowiązana 

do zadania Prezydentowi pytania, dlaczego  w projekcie nowego Programu Budowy 

Ulic, ulice, które miały być zrealizowane w roku 2015, 2016 roku, zostały przesunięte 

na rok 2018, szczególnie chodzi o nowe osiedle. Czy program uchwalony w 2011 roku 

będzie realizowany.   

 

Bernadeta Krynicka – Przewodnicząca Rady 
 

 Zabierając głos podkreśliła, że punkt ten został zdjęty z porządku sesji, 

obowiązuje więc dotychczasowa uchwała i Rada i Prezydent będą pracowali nad tym 

Programem. Prosi więc o nie przedłużanie sesji.  
 

Witold Chludziński – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  
 

Zabierając  głos w kwestii Programu Budowy Ulic  przypomniał, że  radni w 

pierwszej kolejności przyjęli kryteria, którymi kierowano się przy punktacji budowy 

dróg. Były zastrzeżenia i na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej zostało to 

zdjęte. Temat powróci na posiedzenie wrześniowe i wówczas komisja wyda opinie. 

Uważa więc, że dyskusja w chwili obecnej jest zbędna.        
 

Dariusz Domasiewicz - radny   
 

 Zabierając ponownie głos zwrócił uwagę, że jego interpelacja miała na celu 

uspokojenie sytuacji wokół programu budowy ulic, który został zdjęty. Chciał tylko, aby 

mieszkańcy o tym usłyszeli.  

 

Łukasz Kacprowski – radny 

 

 Poprosił o odpowiedź, czy na dzień dzisiejszy jest w mieście możliwość 

pozyskania nowych inwestorów, a być może już oni są.  

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

(…) 


